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REPUBLIKA HRVATSKA
PRI MORSKO.GORANS KA ZUPAN IJA

Zupanijska skup5tina

KLASA: 024-04124-0317
URBROJ : 217 0-01 -01 15-24-1
Rijeka, 17. lipnja 2024.

Zupen zLATKo KoMAD|NA, ovdje

PREDMET: Pitanje dlanice 2upanijske skup5tine IVE RlNelC
- odgovor, traZi se

Po5tovani,

Na 28. sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije odrZanoj dana
13. lipnja 2024. godine u sklopu aktualnog sata dlanica Zupanijske skupStine lva Rindii
postavila je pitanje:

,,Za5to Zupanijska ludka uprava Mali Lo5inj ve6 drugu godinu nije u stanju
rije5iti dozvolu za postavljanje oglasnog panoa s voznim redom i cjenikom, i to
driavnom koncesionaru Porat llovik d.o.o.?"

U odgovoru ste naveli da 6e se vijein ici dostaviti pisani odqovor nakon Sto
zatralite oditovanje Zupanijske ludke uprave Mali Lo5inj

- U prilogu se dostavlja izvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice
Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske 2upanije od 13. lipnja 2024. godine u svrhu
pripreme pisanog odgovora

S po5tovanjem,
DSJEDNIK

I

ras Mandi6

Prilog:
1. lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice ZS

DOSTAVITI:
1. Naslovu,
2. Pismohrana, ovdje

O tome obavijest:
1. Upravnom odjelu za pomorsko dobro, promet iveze, Rijeka, Slogin kula2llll,

n/r prodelnice lzabele Lindi6 MuZi6

'!



lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice Zupanijske skupStine
Primorsko-goranske Zupan ije od 1 3.06.2024.

IVA RINGIC;
,,Dobar dan svima. Evo, moje pitanje tide se upravljanja pomorskim dobrom, ito od strane,
dakle, Zupanijskih ludkih uprava. Naime, podsjetila bih na dinjenicu da je ba5 na dana5nji
dan neslavna obljetnica uhidenja llovdana na Mrtva5ki, dakle, 13. lipnja 2022., ako se ne
varam, kada je oko 10 % lokalnih stanovnika, dakle, bilo privedeno i taj dogadaj je
razgolitio, dakle, ozbiljan problem ove Zupanije, nestrudnosti, naruSavanja zakona koju
provodili su, dakle, delni ljudi lupanr1e, Upravni odjel za pomorsko dobro i, naravno,
Zupanijska ludka uprava Mali Lo5inj. Mi smo davno zaptavotralili i ostavke odgovornih
ljudi, tada5nje prodelnice, Upravnog vije6a, ravnatelja, jedne Zupanijske sluZbenice zbog
sludaja MrtvaSka. A umjesto ostavki i radikalne promjene nadina rada i pona5anja, ve6e
odgovornosti i kvalitetnijeg rada, imamo, dakle, kontinuitet vode6ih ljudi i opisanog nadina
rada. Dakle, imamo i, evo, nedavno imenovanje ponovno Upravnog vije6a Zupanijske
ludke uprave Mali Lo5inj, gdje je isti zapruvo predsjednik nastavio s duZnosti, lmamo i

dalje, dakle, nered na pomorskom dobru i lo5e upravljanje, tako, dakle, da nijedna ludka
uprava nije u zakonskom roku donijela plan upravljanja, nije na vrijeme na zakonit nadin
provela natjedaj za dodjelu dozvola. Dozvoljava se zapravo kori5tenje ludkog podrudja
bez koncesija npr. za parkiranje i dini mi se da kao Zupanfa imamo, dakle, sustavan
problem dodjele koncesija, a odraz takvog rada, recimo je i dinjenica da smo u 2 godine
promijenili 3 strudna povjerenstva, dakle za koncesUe, pa me sad zanima, odnosno o
tome bi se moglo raspravljati. Za5to toliko promjena, jesmo li imali nestrudne lj3rde ijesmo
li sada pogodili sa zadnjim sastavom? I sad kratko za krai pitanje za5to Zupanijska
ludka uprava Mali Lo5inj ve6 drugu godinu nije u stanju rijeSiti dozvolu za
postavljanje, 6ujte, oglasnog panoa s voznim redom i cjenikom, i to driavnom
koncesionaru Porat llovik d.o.o.? Naime, u lipnju 2023.je prvi put od ZLU zatrahena
suglasnost za postavu panoa, pa nije rije5eno. Ove godine je ponovno postavljen, dakle,
istizahtjev za postavljanje panoa sa voznim redom i cjenikom i nije rije5eno pa me zanima
kakva je to poruka, kome je to poruka, je li to poruka ovim gradanima koji su prrle 2 godine
bili uhi6eni? Evo, hvala."

MARKO BORAS MANDIG;
,,Evo. Pisano ili evo Zupan."

ZUPAN;
,,Vidim da se nastavlja ova saga o toj luci, menije jedino Zao Sto ta luka nije napravljena,
mogla je biti napravljena zajedno sa novom cestom. Tu sjedi predsjednik Lucke uprave,
ali po na5em Poslovniku on ne moZe odgovarati pa 6u vam dati pisani odqovor nakon
Sto ja zatrailim o6itovanje na ove va5e navode, Sto i kako sa Mrtva5kom."

MARKO BORAS MANDIC;
,,Kolega, kolegica Rindi6, izvolite. Konkretno, ako niste zadovoljni."

NA RINEIC;
,,Hvala vam na pisanom odgovoru. Ja bih samo voljela da na jednak nadin postupamo,
dakle, prema zahtjevima koji se odnose na praktidan Zivot gradana, dakle i Malog Lo5inja
inaravno, llovika, lpodsjetila bih na dinjenicu, recimo, da je ovaZupanrjska skup5tina u
roku nekoliko mjeseci rijeSila i zahtjev i javni postupak i donijela odluku za dodjelu
koncesija, recimo, dlanu uZe obitelji nadleZnog ministarstva, a ovdje dekamo viSe od
godinu dana da se donese odluka o postavljanju panoa. Evo, hvala vam."



MARKO BORAS MANDIC;
,,Kolega Davor Stimac, aZupan Zelite ne5to dodatno? Nisam vidio. Evo, izvolite."

Zuperu;
,,Povjerenstvo se nije mijenjalo triput, nego dvaput. Tre6e povjerenstvo, ovo zadnja
promjena je jer se promijenio zakon, drukdije je definirano dlanstvo i tko mora biti od
resornih ministarstava, tako da je ovo po sili zakona promjena."
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REPUBLIKA HRVATSKA

PRTMoRSKo - coRANSKA ZupRttun
UPRAVNI ODJEL ZA

POMORSKO DOBRO, PROMET 
'VEZE

KLASA: A$-01 124-02125
U RBROJ : 217 0-07 -01 14-24-20
Rijeka, 03. srpnja 2024. godine

Primorcko-goranska iupan ija
Zupanijska skupStina
n/p predsjednika
Marka Borasa Mandi6a
Adami6eva 10, Rijeka

PREDMET: Pitanje ilanice Zupanijske skup5tine lve Rindi6 sa 28. sjednice
Zupanijske skupitine odriane 13. lipnja 2024. godine
- o6itovanje, dostavlja se

Po5tovani,

! na 28. sjednici Zupanijske skup5tine odrZane 13. lipnja 2024. godine, dlanica
Zupanijske skup5tine lva Rinii6 postavila ie pitAnje u vezi rje$avanja dozvole za
postavljanje oglasnog panoa s voznim redom i cjenikom koncesionara drZavne linije
Porat llovik d.o.o. od strane Zupanijske lu6ke uprive Mali Lo5inj.

z Postupaju6i po pitanju dlanice Zupanijske skup5tine postavljen je upit
Zupanijskoj ludkoj upravi Mali Losinj dije se oditovanje dostavtja u privitku.

S po5tovanjem

,/
. --.P;6delnica

,t' 
'.., 

.^rYiLrnc^,,,
f' lzabela Lin6ic illuZi6, dipl. iur.
[--

G
w

Oditovanje Zupanijske lu6ke uprave Mali Lo5inj

a

Prilog
1.

Dostaviti:
1. Naslovu
2. Pismohrana, ovdje



Vedran,

To:
Cc:

Sent:

Subiect:

From: filip.balija.ravnatelj @ luckauprava -losinj.h r
3. srpnja 2024.15:09
lzabela Liniii MuZit
Vedran Brajdit; Siniia Rajadii
FW:Odgovor na upit - dostavlja se

Poltovani,

prema dostavljenom upitu odgovaramo kako slijedi:

V 2024. godini postoje dva pismena gospodarskih subjekata prihvaiena kao inicijativa za pokretanje postupka
davanja koncesije ito prvi zahtjev je od strane UO Esempio vl.Gorana Dajiia koji nam je dostavljen O2.svibnja 2024,,
a drugi zahtjev je zahtjev od sFane Porat llovik d.o.o,-simidid/StojSii kojije dostavtjen l3.svibnja 2024.godine.

UO Esempio traii privezno mjesto za taxi boat i reklamnu tabtu konstrukciju pomidnu ili fiksnu.
Dok Porat llovik d.o.o. traii reklamnu tabtu s konstrukciiom pomifnom ili fiksnom za oglaSavanje voznog reda za
driavnu brodsku liniju iza taxi boat, a sve za LOJp Mrtvaika.

Oba zahtjeva su u tueku i procesu rje5avanja prema dnevnom redu za Strudno povjerenstvo za koncesije i Upravno
vijete.
Dozvole na luCkom podrutiu ova Lutka uprava ne dodieljuie ove kalendarske godine driedi se slova zakona iz dlanka
71. stavka 2. Zakona o pomorskom dobru imorskim lukama {,,Narodne novine" br. g3/23).

U 2023. godini takoiler smo zaprimili dva ista zahtjeva od strane UO Esempio i Porat llovik d.o.o., no proces ie
obustavljen tada zbog nepotpune dokumentacije od strane oba podnositelja zahtieva.

S poitovanjem.
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REPUBLIKA HRVATSKA

PRI MORSKO.GORANSKA ZU PANIJA
Zupanijska skupStina

KLASA: 024-04124-0317
URBROJ : 217 0-01 -01 15-24-2
Rijeka, 17. lipnja 2024.

ZUPAN ZLATKO KOMADINA, ovdje

PREDMET: Pitanje dlana Zupanijske skup5tine LEONARDA PAVELE
- odgovor, traZi se

Po5tovani,

Na 28, sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije odrZanoj dana
13. lipnja 2024. godine u sklopu aktualnog sata dlan Zupanijske skup5tine Leonardo
Pavela postavio je pitanje:

,,Ho6emo li kao Primorsko-goranska Zupanija potaknuti todku dnevnog reda
vezano za za5titu povijesnih cjelina i kulturnog krajolika PGZ-a kroz upravljanje
prostorom i uredenjem tih istih prostora, naravno u suradnji sa Konzervatorskim
odjelom?"

Vije6nik je zatralio pisani odqovor.

_ U prilogu se dostavlla izvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice
Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije od 13. lipnja 2024. godine u svrhu
pripreme pisanog odgovora.

S po5tovanjem,
P EDNIK

s Mandi6

Prilog:
1. lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice ZS

DOSTAVITI:
1. Naslovu,
2. Pismohrana, ovdje

O tome obavijest:
1. Upravnom odjelu za poslove Zupana i Zupanijske skup5tine, Rijeka, Adami6eva

1Oru, n/r prodelnice Ermine Duraj

Ma



lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice Zupanijske skup5tine
Primorsko-goranske Zupanije od 1 3.06.2024.

LEONARDO PAVELA;
,,Lijepi pozdrav svima. Evo, ja bih se pridruZio, takoder, destitkama na5em gradu Rijeci,
za kojeg osobno mislim da je toliko zapu5ten u zadnjih 30 godina, i sami vidite kako nam
infrastruktura na5ega grada izgleda, a ova todka u biti Sto Zelim postaviti pitanje, to je
generalna stvar koja bi mogla promijeniti vizuru na5ega grada, Sto mislim da je stvarno
krajnje vrijeme. Naime, sje6ate se svionog pitanja pro5li put koje sam bio postavio vezano
za Haludovo, vezano za Torpedo lansirnu rampu, ovdje brod Galeb. Tu se Ermina
potrudila stvarno odgovoriti na to pitanje. KaZe da je to trajalo 7 dana sve skupa i stalno
je to istaknuto odgovorila. Medutim, ono Sto ja moram re6i da bih u biti htio izrazitijedno
nezadovoljstvo dobivenim odgovorom, ne zbog toga Sto Ermina to nije dobro napravila,
odlidno je to napravila, nego smatram da je nedovoljno taj odgovor poticajan i ne nudi
konkretna rje5enja za istaknute probleme. Znati, odekivao sam jedan aktivniji pristup i

jasnije planove za rje5avanje problema, a ne samo opis postoje6eg stanja i ponavljanje
ved poznatih informacija. Mislim da na5i gradani u Rijeci, uskoro su ovi na5i dani igrada
Rijeke, zasluZuju stvarno puno viSe, osim samih obe6anja i deklarativnih podrSka da
6emo ne5to uspjeti napraviti, tako da se nadam da 6emo svi zajedno u Skup5tini uspjeti
napraviti jednu todku da se ta razvallena i zapu5tena podrudja Primorsko-goranske
Zupanije i grada Rijeke, da to bude jedna od sljede6ih tema naSe sjednice. Da ne mislite
da se samo ovdje radi o brodu Galeb, lansirnoj rampi Torpedo i kompleksu Haludovo,
ovdje se radio cijelom nizu drugih zapu5tenih cjelina, poput hotela Panorama na Preluci,
autokampa Preluka, prostorVelopina na Lo5inju, Teatro Fenice, lna postrojenja na Mlaci,
biv5i Dom zdravlja u Delnicama, koji ve6 godinama treba postati hotel Sport i navodno
zbog jedne destice ne moZe, hotel Jastreb u Begovom, biv5e odmarali5te lna na Udki,
Hartera, Molo longo itd. lmamo cijeli niz stvari. Na Grobniku 16 onih baraka koje samo
Sto se ne uru5e, ne znamo demu to sluZi, a to je prvi kontakt sa Kvarnerom, obavezno
moram spomenuti izgradu Jadrolinije iTransadrije, koja se ved godinama ne moZe srediti
jer postoje cijeli niz problema sa konzervatorima. I sad moje pitanje. Obavio sam sastanak
jo5 u lipnju 2021. godine s biv5om prodelnicom Konzervatorskog odjela Biserkom
Dumbovi6-Bilu5i6 kao Zupanijski vijeinik na temu boljeg upoznavanja i povezivanje
politike i konzervatora i dao sam prijedlog da Konzervatorski odjel Rijeka obavi
predavanje na temu stanja za5tite povijesnih cjelina i kulturnog krajolika Rijeke i PGZ-a
sa Zupanijskim igradskim vije6nicima, a nakon toga isa poduzetnicima kojisu kupili neke
takve objekte i koji imaju ogroman problem sa uredenjem za5ti6enih objekata. S obzirom
da to predavanje do danas nismo uspjeli napraviti, zamolio bih Zupana za odgovor
ho6emo li kao Primorsko-goranska Zupanija potaknuti tu todku dnevnog reda,
dakle, za5tita povijesnih cjelina i kulturnog krajolika PGZ-a kroz upravljanje
prostorom i uredenjem tih istih prostora, naravno u suradnji sa Konzervatorskim
odjelom, a s obzirom da znamo da je trenutadno u Rijeci i u PGZ-u ugroZen cijeli
niz naSe ba5tine kroz arhitekturu 19. i 2_0. stolje6a, a posebno vaZno je napomenuti
da nam se prostorno..uredenje cijele Zupanije ne odvija u skladu sa potrebama
gradana iturista u PGZ-u,Sto upuduje na alarm koji 6ak je naveden i u tom svjetski
poznatom Minimundusu? Evo pitanje Zupane za vas. Hvala."

ERMINA DURAJ;
,,Po5tovani predsjednide, Zupane, kolegice ikolege prodelnici, mediji, po5tovani vije6nici,
gospodine Pavela, zahvaljujem na komentaru, na analizi, zahvaljujem i na pohvalama.
Sve Sto ste rekli je va5a percepcija stvarnosti, jer svatko od nas ima svoje percepcije
stvarnosti, a ono Sto mislim i Sto je dobro u cijeloj ovoj pridi da vezano uz ovu stvarnost,



svi mi ovdje imamo isti cilj i istu Zelju, da slika Kvarnera u svijetu bude jo5 bolja ijo5 ljep5a.
Dakle, sve Sto ste predlolili ja sam iskomunicirala isa kolegamaiz grada Rijeke isa
Turistidkom zajednicom Kvarnera. Slijede koraci, ve6 sljede6i tjedan, o kojima 6emo vas
obavijestiti. I moram reci da je meni osobno ideja da ova tema bude kao tema neke od
konferencija, jako dobra. I evo, ako mogu sa govornice sugerirati, apsolutno sam za da
takvu temu organiziramo i kao organizator te teme, da bude upravo Zupanijska skup5tina,
odnosno Primorsko-goranska Zupanija."

MARKO BORAS MANDIC;
,,Evo, zahvaljujem, iduii se, a pardon kolega Pavela. Ako niste zadovoljni, izvolite, digli
ste ruku."

LEONARDO PAVELA;
,,Evo, ja bih samo htio re6i hvala na odgovoru, nisam samo razumio ono,,moja percepcija
stvarnosti" . Znadi ova je percepcija stvarnosti svih nas koji Zivimo u Primorsko-goranskoj
Zupaniji. Ako je ne5to razvaljeno, razvaljeno je, ako ne5to treba urediti, treba urediti, ali
svejedno bi htio u pismenom obliku ovaj odgovor i evo, odekujem da 6e, barem u
sljede6im sjednicama, biti ova todka dnevnog reda sa konzervatorima. Hvala."
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w REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMORSKO.GOMNSKA ZUPRIVUN

PRIMORSKO GORANSKA ZUPRru IIN

Primljeno 3.7.2024.

Klasifikacijska oznaka Ustr.jed.

024.o4t24-03t7 01.01 5

Urud2beni broj Pril VrU

2170-24-7
KI.ASA: 053-01 124-01 123
U RB ROJ : 217 0-01 -021 12-2449
Rijeka, 24. lipnla 2024.

PRIMORSKO€ORANSKA ZUPENUN
ZupnnusKA sKupSnnn

g. Marko Boras Mandi6, pre{sjednik

PREDMET: Pitanje 6lana Zupanijske skup5tine LEONARDA PAVELE
- odgovor, dostavlja se -

Po5tovani predsjednide Zupanijske skup5tine g. Boras Mandi6,

na 28. sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije, 6lan Zupanijske

skup5tine Leonardo Pavela postavio je pitanje ho6e li Primorsko-goranska Zupanija

predloZiti todku dnevnog reda u okviru koje bi se raspravljalo o za5titi povijesnih cjelina i

kulturnog krajolika PGZ kroz upravljanje prostorom i uredenjem tih prostora u suradnji s

Konzervatorskim odjelom.

Budu6i da se ovo pitanje nastavlja na pitanje vije6nika Pavele postavljeno na27.

sjednici Zupanijske skupStine, obavje5tavamo Vas da 6e Primorsko-goranska Zupanija

tijekom rujna odrZati redoviti radni sastanak s predstavnicima Grada Rijeke na kojem 6e,

medu ostalim, na dnevnom redu biti iove teme.

S poStovanjem

rel. publ.

DOSTAVITI
11
1 g. Leonardo Pavela, 6lan Zupanijske skup5tine

Naslovu

\). 
^r 

r ilvcl, uv|!{g

aciamiceva'i 1iv', riR-Si 000 Rijexa
T ++j$$ 51 351 612 tr ++?85 R'r 212 948 tr zrt6aniia@Or:7 hr lA/ tarMlr Or:rZ hr

UPRAVNI ODJEL ZA POSLOVE ZUPANA I
ZupnruusKE sKUPSTTNE

Ermlna
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@ REPUBLIKA HRVATSKA
PRI MORSKO.GORANSKA ZU PANIJA

Zupanijska skupitina

KLASA: 024-04124-ffin
URBROJ : 217 0-01 -01 15-24-3
Rijeka, 17. lipnja 2024.

zupnru zLATKo KoMAD|NA, ovdje

PREDMET: Pitanje dlanice Zupanijske skupStine MORENE LEKAN
- odgovor, traZi se

Po5tovani,

Na 28. sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije odrZanoj dana
13. lipnja 2024. godine u sklopu aktualnog sata dlanica lupanijske skup5tine Morena
Lekan postavila je pitanje vezano zalinanciranje Hoda za ilivot.

Vije6nica je zatraLila pisani odsovor

_ U prilogu se dostavlja izvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice
Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije od 13. lipnja 2024. godine u svrhu
pripreme pisanog odgovora

S po5tovanjem,
P EDNIK

Marko Mandi6

Prilog:
1. lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice ZS

DOSTAVITI:
1. Naslovu,
2. Pisrrtohrarra, ovdje

O tome obavijest:
1. Upravnom odjelu za poslove Zupana i Zupanijske skup5tine, Rijeka, Adami6eva
10N, n/r prodelnice Ermine Duraj



lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28, sjednice Zupanijske skup5tine
Primorsko-goranske Zupan ije od 1 3.06.2024.

MORENA LEKAN;
,,Zahvaljulem. Lijepi pozdrav svima. Zadnjih dana mogli smo duti dosta o tome kako je
Primorsko- goranska Zupanija financirala pro5logodi5nji Hod za iivot. SDP
Hrvatske se potom javno sluZbeno na stranici, odnosno na profilu Grofa Darkule, to je
aktivistidka platforma na kojojje prvi put objavljena ta informacija, tamo se SDP Hrvatske
javno ispridao kazav5i da je bila rijed o pogre5ci koja se viSe ne6e ponoviti. lsti taj dan
Zupan Komadina jesa2 kandidatkinjeza Europski parlament, takoderSDP-a, imao press
konferenciju na kojoj je rekao da je to bila odluka koja nije mogla biti drugadija, a jo5 je
bilo nadodano i da je to demokracija. E sad, osim Sto bih voljela istaknuti da ta
demokractla zapravo seZe do one todke do koje, odnosno gdje ne Stetimo drugima, gdje
ne umanjujemo tuda prava, a Sto Hod za Zivot i udruga U ime obitelji, zasigurno se ne
uklapaju u tu pridu. Moje pitanje zapravo vama Zupane jest koja je onda istina, odnosno

[ojoj informaciji da vjerujemo? Je li to bila rijed o pogre5ci ilije to zapravo zaista odluka
Zupanije u tom trenutku da se to tako isfinancira jer je to demokratski? Ako je rijed o
pogre5ci, voljela bih samo znati 6ija je to pogre5ka, odnosno kome se potkrala ta
pogre5ka, da li je to povjerenstvo koje je bilo zaduZeno za ocjenjivanje prijava? lli ste to
vi koji ste potpisali odluku o rasporedu sredstava i koji ste potpisali ugovor sa udrugom U
ime obitelji o financiranju? A ukoliko je zaista bila rijed o odluci i festivalu demokracije,
onda bih voljela znati samo da lije to neSto Sto moZemo odekivati i ubudu6e, odnosno da
li moZemo odekivati i sufinanciranje ovogodi5njeg Hoda za Zivot koji 6e se po svim
informacijama odrZati u rujnu, a taj poziv za sufinanciranje zaprcvo tek 6e i6i nakon ovog
re ba la n sa ? Zahv aljujem. "

MARKO BORAS MANDIC;
,,Hvala, odgovorit 6e Zupan."

Zuperu;
,,Gospodo Lekan, financiranje udruga ne znadi da se ja slaZem s onim Sto te udruge rade.
Tih udruga ima, na ovaj natjedaj je bilo 197 udruga i odobrena su sredstva u iznosu
130.000,00 EUR. Znati,197 udruga. Ovo je odobrilo povjerenstvo, smatraju6itada da su
samo kriteriji ispunjavanja uvjeta, uvjeti su bili ispunjeni, povjerenstvo je to predloZilo. Ove
godine to ne ide, ove godine se promatra sadrlal. Znadi, a to da mislim da 6emo se sloZiti,
ono Sto sam rekao da je demokracija davanje prava na postojanje i neistomiSljenicima, e
sad neka uzme tko Sto ho6e."

MORENA LEKAN;
,,Voljela bih samo onda da nam pojasnite kako su se promijenili kriteriji? Dakle, poziv je u
biti ove godine i pro5le godine isti, kriteriji su jednaki, znadi postoji onaj 30 7o nekakve,
koji ostavlja prostor diskrecijskoj odluci, da li je ne5to zaista od posebnog zna6,a1a za
Primorsko-goransku Zupaniju, odnosno za5to je redeno da se to vi5e nece ponoviti,
odnosno kako to onda nedemo imati nove takve odlulke, a prije smo ih imali? ZnaEi,
zanima me konkretna razlika od tada do danas ivoljela bih vidjeti, alito onda molim
u pisanom obliku, ako moZemo dobiti podatke, znadi o ocjenjivanju te prijave od
proSle godine i ocjenjivanje prijava ovogodi5njih, jer po nekim informacijama
saznajem da su se i ove godine prijavili na ovih prvih 6 mjeseci, pa su navodno
odbijeni, pa bih voljela vidjeti onda koja je tu razlika u svemu? Molim u pisanom
obliku, hvala."



MARKO BORAS MANDIC;
,,Mislim. Zupan 6e odluditida li6e odgovoriti, aliovo pro5iriti moZe u pisanom malo. lzvolite
Zupane."

Zuperu;
,,Na primjer, razlika je u prodelniku, tad je bio prodelnik, sad je prodelnica, prodelnik je
oti5ao u mirovini, nije zbog toga i5ao u mirovinu, i5ao je zbog redovnih ovih uvjeta. $ta
ste ono drugo pitali? Da, pro5li put sam rekao 5ta je bilo tada, ispunjavali su kriterije i

povjerenstvo je gledalo samo formalne uvjete da li ispunjavaju, ovaj put su se bodovali i

formalni uvjeti isadrZaj, tako da su ovaj put ispali."
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PRED6ET: Pitanie claniee Zupaniiske skupstine iIORENE LEKAN

- odgovor, dostavlja se -
posto:ffi Br€dsJedjrt8ii .zu [ianip re sku pstine g. Boras M andi6u'

:.' " ...'

na 28. sjednici ?upanijsfe skupStine Primorsko - goranske iuPanije, dlanica Zupan'rjske

skup5tine gda Morena Lekan uPuti la je tijekom aktualnog sata pitanje vezano za financiranje

manifestacije Hod zailiuotudruge U ime obitelji u2023. godini te je ujednozatra2ila pisaniodgovor

na postavljeno Pitanje . Odgovor na Pitanje dostavljamo u nastavku.

Upravniodjelza poslove Zupana iZupanijske skupStine sufinancira aktivnosti udruga i ostalih

neprofitn ih organizacija primjenjujuii IJredbu o krfteriiima' mjeilima i postupcima financirania i

ugovarania programa iProiekata od interesa za op6e dobro koie Provode udruge ("Narodne novine"

broj 26/15, 37121\ Navedenom Uredbom ProPisano je da se financiranje programa i Projekata

provodi putem javnih poziva (natjedaja) 6ime se osigurava transparentnost dodjele sredstava i

omogudava
Zupanu za

dubivarrje 3to vcdcg broja ltvol ifioiranih prijava l-lred ha takoder propisui e da priiedlog

odobravanje financijskih sredstava za Programe ili projekte izraduje Povjerenstvo za

ocjenjivanje Prijava kao nezavisno, nestranadko, stru6no tijelo kojeg sa6injavaju Predstavnici

Primorsko - goranske Zupanije te predstavnik civilnog druitva

Udruga U ime obiteliiPrijavila je manifestaciju Hod zailivotna Javni poziv zadodjelu sredstva

putem pokrovltelj stva, financiranja manifestacija i drugih dogadanja koja se provode od 1.1

30.6.2023. godine za koju je zatraZila sufinanciranje od2.74O, 00 €. Na navedeni Javnipoziv Prijavilo

se ukupno 225 prijavite lja, a njih 196 isPunjava lo je formalne uvjete Poziva. Tada5nje Povjerenstvo

za ocjenjivanje Prijava predlo2ilo je da se za sve prijavitelje koji su ispunjavali formalne uvjete odobre

financijska sredstva te je shodno tome predloZi lo da se navedena udruga sufinancira s iznosom od

300,00 € (Sto 6ini 0,27o/o ukuPno raspoloZivih sredstava Javnog Poziva ). Navedena udruga je

manifestaciju Hod za Zivot Prijavila i na Javni Poziv za sredsfua Putem pokrovitelistva,dodielu

financirania manifestaciia i drugih dogadania koja se provode od 1'1 30.6.2024. godine.

Povjerenstvo za ocjenjivanje je, za 199 prtjava koje SU ispunile forma lne uvjete, PristuPilo

ocjenjivanju te je za manifestacij u Hod zailivot dodijelilo broj bodova nedostata n za njeno uvritenje

u konadni Prijedlog rasporeda sredstava za Pokrovite ljstva, financiranje man ifestacija i drugih

dogadanja koja su se odrZala od 1.1. - 30.6.2024. godine

S po5tovanjem,

Ermina
--ri-.

Dostaviti:

1 Naslovu
2. Fisrlrohrana, ovcije

51 CCO Riieka Oi-rn1ferra l0 lpleirrrr 051 351 512 faks 0q1 3qi 61i' F-noita '' z 'e'A'ti2i?''r.a "
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PRI MORSKO.GORANSKA ZUPANIJA
Zupanijska skupStina
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Rijeka, 17 . lipnja 2024.

ZUPAN ZLATKO KOMADINA, ovdje

PREDMET: Pitanje dlanice Zupanijske skup5tine SANJE TOMTC
- odgovor, traZi se

Po5tovani,

Na 28. sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije odrZanoj dana
13. Iipnja 2024. godine u sklopu aktualnog sata dlanica Zupanijske skup5tine Sanja Tomi6
postavila je pitanje vezano za rad hitne medicinske sluZbe na otoku Gresu.

U odgovoru je resorna prodelnica navela da 6e se vije6nici dostaviti pisani
odqovor.

. U prilogu se dostavlja izvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice
Zupanijske skupStine Primorsko-goranske Zupanije od 13. lipnja 2024. godine u svrhu
pripreme pisanog odgovora

S poitovanjem,
EDNIK

Marko B ras Mandi6

Prilog:
1. lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjcdnice ZS

DOSTAVITI:
1. Naslovu,
2. Pismohrana, ovdje

O tome obavijest:
1. Upravnom odjelu za zdravslvo, Rijeka, Riva 10/lll, n/r prodelnice Vesne eavar



lzvadak iz tonskog zapisa aktualnog sata 28. sjednice Zupanijske skup5tine
Primorsko-goranske Zupan ije od 1 3.06.2024.

SANJA TOMIC;
,,Po5tovani svi, dobar dan. Od posljednje sjednice i mog pitanja vezanog uz zdravstvo,
Hitna pomo6 u ambulanti Cres nailazi na nove probleme. Prilikom intervencije, tj. dojave
o nesredi na teren izlazi samo tim T2, odnosno vozad i medicinska sestra, jer je
najnovijom odlukom Doma zdravlla dana uputa doktoru obiteljske medicine ukoliko je
unutar svog radnog vremena opie ambulante deZuran ili u pripravnosti, ne smije izlaziti
na teren i ostaviti pacijente u ambulanti na 6ekanju. Njihovom odlukom voza6 i sestra
dovoze unesre6enog do ambulante, gdje doktor na licu mjesta procjenjuje je li pacijentu
potreban prijevoz do Rijeke, eventualno hitni prijevoz helikopterom ili pak nikakav
tretman. S obzirom na broj ljudi koji boravi na otoku Cresu, Sto u samom gradu, 5to po
selima i gdje je u ljetnoj sezoni taj broj uvelike pove6an, pitanje je zapravo na koji 6e
nadin samo vozad i medicinska sestra, bez ikakvih prava na dono5enje odluka,
uspjeti odradivati sve te intervencije bez doktora u blizini? Ne moram nagla5avati
koliko je ova odluka besmislena, ne samo stanovnicima otoka, nego i samim doktorima,
odnosno sestrama koji su zaposleni u toj ambulanti i ovo pitanje zapravo postavljam na
njihovu inicijativu. Vjerujem da smo svi mi5ljenja da ozbiljnost jednog infarkta ili nesre6e
uvelike nadma5uje jednu prehladu ili eventualno povedanu temperaturu onog pacijenta
kojideka u ambulanti. Ono Sto sam upravo saznala po najnovijim pristiglim informacijama,
jest da je Dom zdravlja i sluZbeno zatralio raskid ugovora o pripravnosti za doktora
obiteljske medicine koji je najnovije pristigao u Cresu, odnosno doktora iz
Makedonije. To bi znadilo da od 1.7. taj doktor vi5e ne odraduje apsolutno ni5ta sa
Hitnom, nego samo svoju obiteljsku ambulantu. Do daljnjega je isto tako Dom zdravlja
odludio da doktori obiteljske medicine ne smiju biti pripravni dok obavljaju radno
vrijeme svoje ambulante. Ovo ljeto, pak, turistidka ambulanta isto ne6e raditivikendom,
zna6i samo od ponedjeljka do petka. Ambulanta Cres, realno, nikada n'rje imala ovoliki
broj doktora u istom trenutku, a imamo Hitnu koja nam nije pokrivena 24 sata na dan. I

zapravo mi ne znamo gdje je kraj ovome besmislu. Preostaje nam samo da molimo Boga
da se nikome niSta ne dogodi. Hvala."

MARKO BORAS MANDIG;
,,Odgovorit 6e prodelnica davar."

VESNA EEVRN;
,,Po5tovane dlanice i dlanovi Skup5tine, po5tovani predsjednide, Zupane i kolege i

kolegice. Da, problem je u zdravstvu takav kakav je, naZalost, nitko od nas nije darobnjak
da ga moZemo rije5iti kao Sto bismo htjeli, Kadar nedostaje. No ono Sto je za Cres, prema
MreZi o javnoj usluzi, javnoj zdravstvenoj usluzi, predviden je tim T2. Znati zbog
odredenog broja, to je ustvari normirano odredenim brojem zahvata, odnosno potreba
izlaska tima, ovaj tim T2 nema lijednika. Kao Sto znaIe, ve6 smo spominjali, Zupan je
donio odluku za nadstandard kojim se financira mogu6nost zapo5ljavanja lijednika, pa da
taj tim T2 u Cresu pretvorimo u T1. Dobili smo jednu doktoricu pred par mjeseci koja je
specijalistica hitne medicine, ona je do5la iz Osijeka i ona tamo pokriva u odredenim
smjenama, dakle ne moZe raditijednu smjenu 24 sata cijeli mjesec, to je razumljivo dakle,
pokriva idio deZurstva ipokriva redovan rad. Dopu5teno je, odnosno, donijelismo odluku
za zapoilljavanje jo5 jednog lijednika. NaZalost, na trZi5tu ih nema. Zavod za hitnu
medicinu ne samo da ne moZe na6i lijecnikaza nadstandard u Cresu, nego ima problema
s nedostatkom kadra i u redovnim svojim timovima gdje su timovi T1, znati u redovnoj
mreZi. Ja sam vam ve6, dini mi se na pro5loj Skup5tini rekla da su od nove godine ostali



bez 16 lijednika, s tim da su dobili helikoptersku hitnu za koju mogu ugovarati timove.
Nisu, naZalost, ugovorili niti jednoga jer opet nema ljudi. Znadi, nema kadra, pa onda s
postoje6im kadrom 6ak pokrivaju itu hitnu helikoptersku. Evo, kad smo ved kod toga, sad
sam se sjetila da su imali negdje77,78 intervencija. lzrazito su u Ministarstvu pohvaljeni
u odnosu na sve druge sredine u Hrvatskoj, da su veoma kooperativni, da su veoma
profesionalni i da zaista rade dobar posao. Sve druge sredine su puno manje letjele nego
Sto su na5i. Slije6u na va5e male otoke, slije6u na cestu, na prometnice, dakle autoput.
Znali, zaista su educirani idobri. Sto se tide suradnje, odnosno izlaska lijednika primarne
zdravstvene za5tite iz ambulanti u svoje radno vrijeme, prema ugovoru s HZZO-om, oni
moraju odredivati svoje radno vrijeme i moraju primarno brinuti o svojim pacijentima u
ordinaciji i oni ustvari ne mogu u svoje radno vrijeme izlaziti na teren. Oni mogu biti u
pripravnosti u svoje slobodno vrijeme, a to je stvar dogovora izmedu 2 ustanove, izmedu
Doma zdravllaiZavoda za hitnu, odnosno stvar je volje tih lijednika koji rade u primarnoj
zdravstvenoj za5titi, koji rade u ordinacijama, da li su raspoloZeni i koliko biti u
pripravnosti. Ta pripravnost enormno povedava tro5kove i Zupanija to sufinancira, znadi
sufinanciramo i danas 6emo, evo, kroz rebalans traliti ta dodatna sredstva da se
rasporedi za taj redovni rad i za ta1 dio pripravnosti i prekovremenih sati koji se
pove6avaju zbog tog nedostatka kadra. Stvar je dogovaranja, a ustanove se medusobno
trenutno dogovaraju. Ja se nadam da 6e do6i do dobrog rje5enja, pozitivnog, na sre6u
svih nas, na zadovoljstvo svih nas. A Sto se tide turistidkih ambulanti, opet ista prida, opet
kadar, sretnismo da je Dom zdravlla uop6e uspio osigurati iovaj broj lijednika koji imamo,
za sada je to 7 ordinacija predvidenih, imamo ne5to ordinacija u financiranju jedinica
lokalne samouprave, zatim nekakvih privatnika kao Sto je evo bolnica Medico, tako da
sve se dini da se kadar dobije. dekamo, na kraju krajeva i da studenti diplomiraju
najde5ie u tim turistidkim ambulantama rade mladi lijednici kojitek diplomiraju, a ne mogu
diplomirati u Sestom, nego to obidno biva u sedmom mjesecu i dok se jo5 rije5i birokratska
pri6a sa papirima ili se eventualno angaZiraju umirovljenici. Znati umirovljeni doktori.
Znamo da je problem, znamo da je potreba velika, znamo da se broj stanovni5tva
multlpllcira u lletnlm m1esecrma, alr, nadamo se, naSe slu2be ce dati maksimum od sebe."

MARKO BORAS MANDIC;
,,Evo, zahvaljujem, izvolite kolegice."

SANJA TOMIG;
,,Ja bih se samo voljela nadopuniti i ne5to istaknuti. Podetkom svog mandata jedno od
mojih prvih pitanja bilo je zapravo upravo problematika zdravstva na otoku Cresu i

prijedlog da Primorsko- goranska Zupanija predloZi Ministarstvu plan, odnosno uvrsti u
plan upravo tim T1 iako je do sada uvijek bio tim T2. Na toj sjednici, nakon mog pitanja
obe6an je taj nadstandard kojeg mi, evo, skoro godinu dana poslije, jo5 uvijek nismo
doZivjeli. Koliko god je doktora prisutno i koliko god onijesu tamo, imaju volje, zaista nije
do njih. lzgleda da se Dom zdravlja i Zavod za hitnu medicinsku pomo6 ne mogu
dogovoriti."

MARKO BORAS MANDIG;
,,Evo, zahvaljujem, evo, ja bih molio samo kratko i konkretno,"

VESNA CRVRN;
,,Ja sam odgovorila ono Sto sam imala trenutno malo prije. Medutim, ove detalje mogu jo5
eventualno pitati malo ustanove i onda vam moZemo dostaviti u pisanom obliku
detaljniji odgovor."
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n/r predsjedniku Marku Borasu Mandi6u

PREDMET: Pitanje 6lanice Zupanijske skupStine SANJE TOMI6
odgovor-dostavlja so,
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Po5tovani,

Na 28. sjednici Zupanijske skup5tine Primorsko-goranske Zupanije odrZanoj
dana 13. lipnja 2024. godine u sklopu aktualnog sata 6lanica Zupanijske skup5tine
Sanja Tomi6 postavila je pitanje vezano za rad hitne medicinske sluibe na otoku
Cresu, stoga sukladno upitu, dostavljamo detaljnije obrazloilenje koje je zatraleno od
ravnateljice Doma zdravlla Primorsko-goranske Zupanije Emine Grgurevid Dujmic i

ravnateljice Zavoda za hitnu medicinu Primorsko-goranske Zupanije Senke Kajdic.

Organizacija rada u djelatnosti izvanbolni6ke hitne medicinske pomo6i na otoku
Cresu je u iskljudivoj nadleZnosti Zavoda za hitnu medicinu Primorsko-goranske
Zupanije. Dom zdravlja Primorsko-goranske Zupanije i njegovidjelatnici nisu odgovorni
za pruZanje lije6ni6ke skrbi pacijentima u nadleZnosti timova vanbolnidke hitne
medicinske pomo6i.

Nadalje, lijednik opde/obiteljske medicine odgovoran je ispo5tovati odredbe Ugovora o
provodenju primarne zdravstvene za5tite iz obveznog zdravstvenog osiguranja
sklopljenog s Hrvatskim zavodom za zdravstveno osiguranje i pruZiti zdravstvenu skrb
svojim pacijentima, a osiguranicima Zavoda, na svojem radnom mjestu za vrijeme
svog radnog vremena.

Sukladno dl. 5 Zakona o zdravstvenoj za5titi (NN 100/18, 125119, 147120, 119122,
15 1??, ?1123), rt iznimnim shriajevima, svaki zdravstveni radnik rr okvinr svojih
kompetencija, obvezan je u sludaju Zivotno ugroZavaju6ih stanja pruZiti hitnu
medicinsku pomo6 svakoj osobi kojoj je takva pomo6 potrebna i izvan svog radnog
mjesta odnosno u neposrednoj blizini radili5ta. Takoder, osiguranici HZZO-a koji
privremeno borave izvan mjesta prebivali5ta, odnosno boravi5ta, imaju pravo u sludaju
npr. traume, akutne upalne i zarazne bolesti, akutnog poremedaja koji zahtijeva
terapijsko zbrinjavanje i sl. koristiti primarnu zdravstvenu zaStitu, osim utvrdivanja
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privremene nesposobnosti za rad, kod bilo kojeg ugovornog doktora primarne
zdravstvene za5tite u mjestu privremenog boravi5ta (Pravilnik o uvjetima i na6inu
ostvarivanja prava iz obveznog zdravstvenog osiguranja , el.20, NN 49/2014).

Dakle, timovi obiteljske medicine Doma zdravlja na Otoku Cresu, osim Sto pruZaju
kontinuiranu zdravstvenu skrb svojim pacijentima iz ugovornog odnosa s HZZO-om,
takoder, dodatno i iznad istih, ali i zakonskih odredbi sudjeluju u pruZanju hitne i

neodgodive zdravstvene zaStite.

Unatod kronidnom nedostatku zdravstvenog kadra, Dom zdravlja PGZje poduzeo
dodatne napore i organizirao rad turistidke ambulante na Cresu, koja 6e krenuti s
radom 1. srpnja 2024., obzirom na pove6ane potrebe za zdravsfuenom za5titom za
vrijeme ljetne sezone.

Dosada5nja suradnja izmedu Doma zdravlja i Zavoda za hitnu medicine Primorsko-
goranske Zupanije je odlidna i nastojat 6emo da takva ostane i u budu6nosti na
obostranu korist na5ih zdravstvenih ustanova i svih pacijenata koji 6e trebati na5u
pomo6.

Sto se ti6e nadina funkcioniranja Zavoda za hitnu medicinu na otoku Cresu,
organizirano je, sukladno MreZi hitne medicine i sanitetskog prijevoza NN 13412023.,
na otoku Cresu, ZHM PGZ s HZZO-om ugovara 5 timova T2 i l tim pripravnosti. Tim
T2 na otoku Cresu 6ine medicinska sestra/tehnidar i voza6. U pripravnost su osim
djelatnika Zavoda uklju6eni i obiteljski lijednici koji nisu zaposlenici Zavoda, nego
djelatnici ili Doma zdravlla ili koncesionari ili umirovljeni lijednici s vaZedom licencom,
putem Ugovora o djelu. Hitna medicinska sluZba od veljade ove godine, kao
nadstandard, ima zaposlenu specijalisticu hitne medicine koja se u svojim turnusima
prikljucuje timu T2 i pretvara ga u tim Tl (tim s lije6nikom), te je izmedu turnusa
pripravna i u sludaju medicinske intervencije, pridruZuje se timu T2. Zavod i dalje traZi
dodatnog lijednika za nadstandard na otoku Cresu, ali obzirom na nedostatak lijednika
na trZi5tu rada u ovom trenutku u cijelom Zavodu imamo manjak lije6nika. Medutim
ukoliko netko bude zainteresiran za Cres naravno da 6e biti primljen. Sukladno
Pravilniku o standardima i normativima u pogledu prostora, radnika i medicinsko-
tehnidke opreme za obavljanje djelatnosti hitne medicine i djelatnosti sanitetskog
prijevoza NN 64/2024, tim T2 dine najmanje prvostupnik sestrinstva sa specijalistidkim
usavr5avanjem u djelatnosti hitne medicine u timu s najmanje prvostupnikom
sestrinstva sa specijalistidkim usavr5avanjem u djelatnosti hitne medicine ili
prvostupnikom sestrinstva/medicinskom sestrom koja upravlja vozilom. Prema ovom
pravilniku do zavr5etka specijalistidkog usavr5avanja prvostupnika sestrinstva, a
najduZe u roku od 5 godina od dana stupanja na snagu pravilnika u timu T2 moraju
raditi 2 medicinske sestre/tehnidari od kojih jedan/-na upravlja vozilom, ovakav
standard u ovim uvjetima nedostatka zdravstvenog kadra 6e biti iznimno te5ko
ostvariti. Jedna prvostupnica sestrinstua Zavoda koja Zivi i radi na Cresu je podetkom
lipnja ove godine zavr5ila specijalistiCko usavr$avanje, poloZila specijalistidki ispit itime
stekla dodatne kompetencije i moguCnost primjene odredenih lijekova dak i bez
prisutnosti lije6nika.

Sto se ti6e lijednika obiteljske medicine koji obavljaju pripravnost za Zavod za hitnu
medicinu, zakonski oni ne smiju u svom redovnom radnom vremenu napu5tati svoje
radno mjesto iizlaziti na intervencije. Obzirom da dva lijednika obiteljske medicine rade



u istoj smjeni, taj vremenski period ne mogu pokriti stoga je od strane Zavoda
predlo2eno da ukoliko je potrebno na medicinsku intervenciju izade tim bez lijednika i

doveze pacijenta lijedniku.

lstina je da je lijednik koji je do5ao iz Makedonije traiio raskid ugovora o djelu sa
Zavodom za hitnu medicinu, kojije potpisan s obje strane.

Svim lijednicima otoka Cresa pruZena je mogudnost rada u pripravnosti u njihovo
slobodno vrijeme.

S poitovanjem,

Prod
zdravstvo

gDJEq

r. med.

Dostaviti:
1. Naslovu

Na znanie:
1. TaryiZatezalo, dipl. iur., voditeljici Ureda za pripremu sjednica, Tajnistvo Zupanije
2. Zlatku Komadini, dipl. ing, 2upanu Primorsko - goranske Zupanije


